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Yttrande angående inköp av gångstavar till göteborgare 

Yttrandet 
Vi förstår och uppskattar det bakomliggande syftet med förslaget att erbjuda 
gångstavar till seniorer, likt den tidigare satsningen på broddar. Det är tydligt att 
dessa initiativ kan bidra till ökad fysisk aktivitet och därmed främja hälsa och 
välmående bland våra äldre invånare. Dock måste vi vara realistiska och 
ansvarsfulla när kommunens begränsade resurser ska fördelas. Göteborg står 
inför oerhört tuffa prioriteringar för att kunna säkerställa att de mest väsentliga 
och basala behoven hos våra medborgare tillgodoses.  

Om vi jämför detta med förskoleverksamheten, som är en av de mest 
grundläggande och viktiga tjänsterna staden erbjuder, ser vi att det till exempel 
inte finns utrymme till att bistå familjer med solskyddsfaktor till barnen under 
sommarhalvåret, trots att solens UV-strålar är skadliga. Detta får föräldrarna 
naturligtvis bekosta själva. De flesta känner även till att D-vitamin och kalcium är 
bra och viktiga kosttillskott för äldre mot benskörhet, men inte heller detta är 
kostnader som ingår i kommunal kärnverksamhet.  

Om kommunen inte har ekonomiskt utrymme att täcka dessa behov, är det lika 
svårt att motivera varför vi skulle använda resurser till att erbjuda gångstavar, 
som visserligen kan vara till nytta - men som knappast kan klassas som en 
nödvändighet. Politiken ska agera ansvarsfullt och prioritera de uppgifter som 
verkligen ligger inom ramen för kommunens kärnverksamhet. 

 

 

Äldre samt vård- och omsorgsnämnden  
  
  

Yttrande  
 
2024-08-26 
 

 
 
 
 
Ärende: 11 


	Yttrande angående inköp av gångstavar till göteborgare
	Yttrandet


